
безмірно світити над цією установою так, як воно світило 130 років тому. І я 
думаю, що Полтавська державна сільськогосподарська дослідна станція буде 
прикладом фундаментальних досліджень для підвищення ефективності 
аграрного сектора нашої держави. Дякую! 

 

 
 
 
 
 
 
 

П.М. ВАСИЛЮК, 
директор Українського інституту експертизи сортів рослин, 

 заслужений працівник  сільського господарства України 
 
Шановні колеги! Надзвичайно велике свято сьогодні, що ми вшановуємо 

початок і роботу дослідницької справи. Зокрема, щоб не відбувалося, то 
наукова думка, вона пов’язана так чи інакше з дослідами. Вони повсякденно 

відбуваються з нами, навіть кухарка пробує на 
смак більше чи менше потрібно солі – це дослід. 
Точно так і дослідник у своїх висновках 
ґрунтується  на результатах. Всі стаціонарні 
досліди, сьогодні ми говоримо скільки років, у нас 
офіційно в державному сортовипробуванні  зараз 
іде дискусія: 2 чи 3, чи 4 роки – доцільність цього 
всього, відмінність, як ми отримуємо і як це іде на 
користь взагалі державі. Тому особливо велика 
подяка всім науковцям, що вони орієнтуються і 
поважають ті методики, які вони приймають за 
основу у своїй справі, й історія, як ми бачимо, 

підтверджує такі досягнення, тому я хотів би всім побажати хороших 
результатів, висновків на основі дослідницької справи і у подальшому 
продовжувати святкувати такі знаменні події. Дякую! 
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	 основи вітчизняного наукового землеробства. Основний напрямок «в работе нашей старой Полтавы – «все во влаге, все для влаги, все за влагу», що отримав свій подальший всебічний розвиток у роботах  С.Ф. Третьякова  по дослідженню ролі парів, впливу часу  т�

